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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Heléne Fritzon (S)

2017/18:171 Migrationsverkets skulder till kommunerna 

I samband med frågestunden den 19 oktober 2017 frågade jag statsrådet Heléne 
Fritzon om Migrationsverkets skulder till kommunerna för mottagandet av 
ensamkommande. Statsrådet svarade att ”regeringen har underlättat i budgeten 
genom att ge förutsättningar för Migrationsverket att utbetala detta så att man 
kan bli överens om vad framställan handlar om och vad ersättningsnivån ska 
vara”. Vidare svarade statsrådet att Migrationsverket har meddelat regeringen 
att utbetalningarna till kommunerna ska klaras av före årets slut. 

Eftersläpningen av utbetalningarna är ett tungt ok som läggs på kommunernas 
redan nedtyngda axlar. Vissa skulder uppkom redan under 2015. Enligt den 
senaste uppgift som Sveriges Kommuner och Landsting (SKL) har mottagit 
från Migrationsverket har den totala skulden ökat sedan halvårsskiftet. Totalt 
för utgiftsområdet asyl har skulden ökat från 9,3 till 10,6 miljarder kronor. 
Denna eftersläpning är svår att hantera, speciellt för de mindre kommunerna. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Heléne Fritzon:

 

1. Bedömer statsrådet att Migrationsverket kommer att vara klara med 
utbetalningarna till kommunerna innan årsskiftet? 

2. Ämnar statsrådet och regeringen vidta åtgärder för att Migrationsverket 
ska betala ut de försenade utbetalningarna? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-20
Besvaras senast
2017-12-04
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


